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Clamping Zone Extension
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该图仅代表檩条横跨长边/短边的压块安装，以上数字表示压块边缘距离边框的距离，单位：mm
This load graph present when the purlin cross the long side/short side, number means the distance between the edge of clamp to the frame. Unit:mm
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该图仅代表檩条横跨长边/短边的压块安装，以上数字表示压块边缘距离边框的距离，单位：mm
This load graph present when the purlin cross the long side/short side, number means the distance between the edge of clamp to the frame. Unit:mm



压块安装范围扩展

慧星
Comet

Clamping Zone Extension
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该图仅代表檩条横跨长边/短边的压块安装，以上数字表示压块边缘距离边框的距离，单位：mm
This load graph present when the purlin cross the long side/short side, number means the distance between the edge of clamp to the frame. Unit:mm
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该图仅代表檩条横跨长边/短边的压块安装，以上数字表示压块边缘距离边框的距离，单位：mm
This load graph present when the purlin cross the long side/short side, number means the distance between the edge of clamp to the frame. Unit:mm
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压块安装范围扩展
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Stellar

Clamping Zone Extension
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该图仅代表檩条横跨长边/短边的压块安装，以上数字表示压块边缘距离边框的距离，单位：mm
This load graph present when the purlin cross the long side/short side, number means the distance between the edge of clamp to the frame. Unit:mm

600      500

500


